
Q&A WK WIELRENNEN 2027

Q: Wie is de organisator? 
A: Het bid wordt ingediend door de ‘WK 2027’ BV, speciaal hiervoor opgericht door 
Sportcentrum Papendal en TIG Sports. Deze BV gaat de verplichtingen met alle partijen aan. 
De initiatiefnemers hebben ruime ervaring met het binnenhalen van grote internationale 
sporttoernooien, zoals bijvoorbeeld meerdere EK’s en WK’s, de Volvo Ocean Race of de 
terugkeer van de F1 in Zandvoort.

Q: Wie is nog meer betrokken?
De drie initiatiefnemers hebben de provincies Gelderland en Noord-Brabant bereid 
gevonden aan deze ambitie mee te werken. Het ministerie van VWS is op de hoogte en de 
gesprekken lopen om dit Super WK naar Nederland te halen in 2027. Voor meer vragen over 
de positie van VWS verwijzen we graag naar VWS zelf.   

Q: Zijn er ook andere provincies die interesse hebben? 
A: Gelderland en Brabant staan op dit moment achter dit initiatief. Meer kunnen we niet 
zeggen in deze fase. 

Q: We hebben gehoord dat Limburg ook interesse heeft? 
A: Voor een antwoord op deze vraag verwijzen we graag naar de Provincie Limburg. 

Q: Wat is de begroting van het event?
A: Een en ander is afhankelijk van de vervolggesprekken met de UCI. Vooralsnog gaan wij uit 
van een totale event begroting van rond de 35 miljoen.
 
Q: Glasgow heeft een werkbudget van 53 miljoen, hoe kan dat?
A: Er zit altijd groot verschil in kosten van events tussen Nederland en andere landen 
waaronder het Verenigd Koninkrijk. Dat zagen we bv ook bij het EK Atletiek dat in 
Zwitserland 2x en in Duitsland 3x de Nederlandse begroting betrof. Nederland is in staat om 
lean and mean naar begrotingen te kijken en heeft hier inmiddels veel ervaring in 
opgebouwd hoe ze toch met beperktere middelen het verschil kan maken.

Q: Waarom willen jullie dit? 
A: De KNWU is de overkoepelende sportbond van en voor de wielersport in Nederland. De  
doelstelling is om voor iedereen zijn of haar wielerdroom waar te maken. Dit evenement 
heeft een zeer groot internationaal bereik met maar liefst 15 wereldkampioenschappen in, 
die elk op hun beurt weer vele volgers en fans hebben over de hele wereld.

Nederland is fietsland bij uitstek met als gevolg dat dit evenement ongekende 
mogelijkheden biedt om de betrokken provincies en steden als fietsparadijs te promoten 
met als doel; aanzienlijke sportieve, maatschappelijke en economische impact.

Q: Wat voegt het zoveelste wielerevenement in NL nog toe, na de start van de Tour, Vuelta, 
Giro, het WK Veldrijden en de vele andere WK’s in NL?



A: Graag willen wij het unieke van dit sportevent benadrukken. Gedurende twee weken 
komen alle wieler-WK’s naar Nederland en kunnen  we tegelijk weg, baan, mountainbike, 
BMX, freestyle etc. over geheel Nederland en gedurende twee weken bewonderen. 

Daarnaast is en blijft Nederland een fietsland bij uitstek en zijn wij er van overtuigd dat de 
grote aandacht voor fietsen de komende jaren alleen maar zal groeien en dat er voldoende 
ruimte is voor meerdere initiatieven.. 

Q: Hoe worden de verschillende WK’s verdeeld?
A: Daarover zijn wij nog in gesprek met de verschillende overheden. Dat is verre van 
besloten en moet ook nog goedgekeurd worden door de UCI. Maar we willen wel alvast een 
aantal logische toewijzingen met jullie delen onder voorbehoud:

 Tijdritten in Brabant
 Wielrennen op de weg in Gelderland 
 BMX op Sportcentrum Papendal  
 Baanwielrennen in Omnisport in Apeldoorn

Minder voor de hand liggende keuzes moeten nog besproken worden. Nogmaals dit is ons 
eerste voorstel. De UCI moet dit uiteindelijk goedkeuren na bestudering van de verschillende 
parcours en faciliteiten. Feit is en blijft dat we dit in event in ene groot deel van Nederland 
willen organiseren.

Q: zijn de lokale overheden inmiddels akkoord met hun support?
Recent hebben de bestuurders van Noord-Brabant en Gelderland ingestemd met hun steun 
aan dit superevenement. Provinciale Staten zijn hierover geïnformeerd. Parallel hebben ook 
de burgemeesters en wethouders van de betrokken Gelderse gemeenten aangegeven 
enthousiast te zijn over dit evenement en hun support toegezegd. 

Voor alle duidelijkheid, politieke besluitvorming over het reserveren van de benodigde 
middelen vindt, volgens de huidige planning, plaats in juni.  

Q: Wanneer zou het evenement plaats vinden?  
A: Naar alle waarschijnlijkheid september 2027, in een periode variërend van 10 tot 17 
dagen.
 
Q: Wie zijn de tegen kandidaten 
A: Dat weten we niet. Waarschijnlijk krijgen we  na de 31e maart meer duidelijkheid 
hierover. Kortom wij zijn niet op de hoogte van andere initiatieven maar we gaan er niet van 
uit dat we de enige gegadigde zullen zijn.

Q: Waarom kost het zoveel geld? 
Het gaat om de bundeling van 15 WK’s, met maar liefst 10.000 accreditaties. Er doen 2.700 
atleten mee in 15 toernooien met deelnemers uit 120 landen en verwachten zo een 700 
journalisten. 


